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GAS 5  -  Onderzoek naar gebruik

Het Nieuwsblad meldde op 12 september dat wie een GAS-boete krijgt voor een lichte 
snelheidsovertreding in zone 30 of 50, die boete nog te gemakkelijk kan ontlopen. Wanneer 
men zelf niet de eigenaar is, zoals bij een bedrijfs- of leasingauto, moet het bedrijf de 
naam van de gebruiker van de auto doorgeven. Maar dat gebeurt niet altijd, waardoor 
boetes niet doorgestuurd kunnen worden. In hetzelfde artikel vraagt de Mobiliteitsraad van 
Vlaanderen (MORA) dat het systeem aangepast zou worden, omdat zo'n achterpoortje 
straffeloosheid creëert.

Het Vlaams Parlement heeft in resolutie 1789, aangenomen op 12 juli 2023, de Vlaamse 
Regering verzocht om:

1° een onderzoek op te zetten dat in kaart brengt welke steden en gemeenten gebruik 
maken van GAS 5, inclusief mogelijke problemen rond uitvoering, welke nog in 
uitbreiding voorzien, welke ermee van start willen gaan en welke daarvoor 
gebruikmaken of gaan maken van een private onderneming;

2° een grondige analyse te maken van de mogelijkheden en hindernissen voor de 
gemeenten om te kiezen voor een klassiek strafrechtelijk boetesysteem, waarbij de 
lokale besturen via het Crossbordersysteem hun aandeel in de verkeersboete 
doorgestort krijgen (vastgesteld via handhavingssystemen die volledig door het lokaal 
bestuur gefinancierd zijn) en waarbij de infrastructuur breder ingezet kan worden dan 
alleen in het kader van GAS 5;

3° in deze analyse ook de mogelijke activering van ongebruikte gewestelijke 
handhavingsinfrastructuur op te nemen;

4° deze analyses en onderzoeken voor 31 december 2023 te bezorgen aan het Vlaams 
Parlement.

1. Welke stappen heeft de minister al gezet om het onderzoek op te starten?

2. Hoe zal de minister verzekeren dat het parlement tijdig (dus voor 31 december 2023) 
over de resultaten zal beschikken?
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Het onderzoek is opgestart en er zal een uitgebreide bevraging bij de lokale besturen 
worden uitgevoerd door mijn administratie. Vervolgens volgt een grondige analyse en zal 
alle nuttige informatie opgenomen worden in een finaal rapport. Ik zal alles in het werk 
stellen om de resultaten tijdig te bezorgen aan het parlement.


